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Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

                                         

   

  

  

   
 

 Tid Onsdagen 14 oktober 2020  

kl. 14:00 – 15:12 
   

 Plats Skype-möte 

 

Justerat 2020-10-27 

 

 

_____________             _____________ 
   

 Dolores Back               Robin Slätt     
 
 

Närvarande ledamöter: 

 Dolores Back, ordförande – Neuroförbundet Stockholm  
Jan Delvert, ledamot – Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet (RTP) 
Robin Slätt, ledamot – Föreningen för Hörselskadade och Döva 
Barn med Familjer (FHDBF)                                                            
Boris Samuelsson, ledamot - Synskadades Riksförbund (SRF)  
§§ 6-8 
Eva Söderbärj, vice ordförande – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning (FUB Stockholm)  
Teresa Melin, ledamot – Astma- och Allergiföreningen i Stockholm                                                                
                                                         

Närvarande tjänstemän:      
Marie Norrberg, rådssekreterare  
Marina Högland, förvaltningsdirektör 
Peter Ahlström, chef för strategiska staben 

                                                              

  

Dagordning 

  
 § 1 

Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

 § 2 
Val av protokollsjusterare 
Ordförande Dolores Back tillsammans med Robin Slätt utsågs att 
justera protokollet. 
 

 § 3 
Föregående protokoll 
Protokoll nr 2 från funktionshinderrådet vid idrottsnämnden fört den 
16 september 2020 godkändes. 
 

 § 4  
Inkomna remisser 
Inga inkomna remisser som berör funktionshinderrådet. 
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 § 5 
Dragning – Peter Ahlström, chef för strategiska staben 

 
- Fritidsnätet 
- Kul i stan 
- Vinovaprojektet 
- Förändringar inom föreningsstödet 

 
Fritidsnätet – Teknisk uppgradering av hemsidan har gjorts. 
Det har varit mycket besök på hemsidan och samarbetet med 
kommunerna har fungerat bra. Ambitionen är att utveckla 
Fritidsnätet ännu mer. 
 
Kul i stan – Förvaltningen har försökt söka extern finansiering för 
att kunna slutföra appen. Kul i stan är tänkt att vid lansering vara 
tillgänglig enligt internetstandarden WCAG samt specifika åtgärder 
för tillgänglighet för personer med kognitiva funktionsnedsättningar.  
I dagsläget är det inte aktuellt att lansera appen då den behöver 
utvecklas mer. Förvaltningen återkommer med besked om när 
detta arbete är klart.  
 
Vinovaprojektet – Idrottsförvaltningen var tidigare en aktiv partner 
i samarbetet kring en testbädd för sensorteknik och 5G-teknik på 
Stockholms Stadion. Övriga samarbetspartners var bland annat 
Region Stockholm och Sveriges Olympiska Akademi. Den 
idrottsliga delen i projektet har tonats ned. Istället satsas det mer 
på rehab och omsorg. Därmed har idrottsförvaltningen inte längre 
samma insyn och deltagande i arbetet. 
 
Förändringar inom föreningsstödet – Tidigare fanns stödet 
Idrottsbonus som nu gått över och blivit Parasportstöd. 
Parasportstödet kan sökas av föreningar som anordnar idrotts-, 
frilufts- eller motionsverksamhet för barn, unga eller vuxna med 
funktionsnedsättning eller som vill starta ny sådan verksamhet. 
Målet med stödet är att fler personer med funktionsnedsättning ska 
bli fysiskt aktiva och få en bättre hälsa. Stödet avser både 
regelbunden verksamhet och verksamhet av mer tillfällig art för 
personer från sju års ålder med funktionsnedsättning 
Förvaltningen har tagit emot många ansökningar samt fått bra 
respons från de föreningar som sökt stödet.  

 
§ 6 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde  
Förvaltningsdirektören Marina Högland informerade om de 
ärenden som ska upp i idrottsnämnden den 20 oktober 2020. 
 
 

  § 7 
Bevakningslistan 
Bevakningslistan har uppdaterats med de punkter som togs upp på 
dagens möte. 
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§ 8 
Övrigt 
Rådet ställde frågan om varför de ska komma in med sina 
synpunkter till förvaltningen senast den 28 oktober när 
budgetanvisningarna kommer först den 11 november. 
Förvaltningen svarar att det kan kännas tidigt att lämna in 
synpunkter innan budget kommit men syftet är att förvaltningen på 
bästa möjliga sätt ska kunna arbeta med de önskemål 
förvaltningen får in från rådet. Det är en mycket stram tidsplan när 
det gäller arbetet med verksamhetsplanen och förvaltningen vill 
skapa så bra förutsättningar som möjligt för att kunna arbeta med 
rådets medskick. Förra året var upplägget detsamma d v s att rådet 
fick lämna synpunkter innan budget släpptes och uppfattningen var 
att det fungerade väl från bägge håll. 
 
Funktionshinderrådet beslutade att ändra sammanträdestid för 
novembermötet, från den 9 november till den 18 november. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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